
D.O.P. 

Geacht College, 
 
Graag wil de D.O.P. gebruik maken van de mogelijkheid van het stellen van vragen  
voorafgaand aan de raadsvergadering. 
 
D.O.P. heeft geconstateerd dat het college besloten heeft geen gebruik te maken van de 
inspraakprocedure voor het nieuwe bestemmingsplan aan de Bergstraat ( voormalige woonwinkel). 
Uw argument dat middels een dialoog met de buren voldoende inspraak gepleegd zou zijn kunnen 
wij niet onderschrijven, immers het plan grenst aan een zeer waardevol beschermd groengebied, te 
weten de Bosberg. 
 
Heeft U overwogen om ook de Stichting Bomen Boekel en Stichting d’n Eik hierover te horen? 
 
Wat heeft de dialoog opgeleverd? 
 
Is er een verslag gemaakt, zo ja, kan de Raad hier inzage van krijgen? 
 
In welke fase van de procedure bevindt het plan zich? 
 
D.O.P. heeft tekeningen onder ogen gekregen die ons grote zorgen baren voor wat betreft de 
bescherming van het waardevolle beschermde groen, te weten de Bosberg. 
 
D.O.P. vindt het buitengewoon belangrijk om richting de verdere planvorming het college het 
volgende mee te geven: 
Het bestemmingsvlak voor woningbouw ,weg en parkeerplaatsen, moet voldoende afstand houden 
van de voet van het talud van de aanwezige bosberg. Het talud, de bomen en de wortels van de 
bomen mogen niet aangetast worden. Dit geldt in het bijzonder tijdens het uitvoeren van de 
bouwwerkzaamheden, zoals bij het ontgraven van het bestemmingsvlak ten behoeve van de fundatie 
van de woningen, weg en parkeerplaatsen. 
 
Gaat het college gehoor geven aan deze (dringende) oproep? 
 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording, 
 
Namens de  Fractie D.O.P. 
 
 
Antoinette Heunks 
 


